
 
  

 

MILJÖPARTIET DE GRÖNA I HÄSSLEHOLMS KOMMUN Sidan 1 av 1 

 
TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

 
MOTION AVVECKLA ÄGANDET I KRISTIANSTAD 
AIRPORT 
 

Miljöpartiet de gröna driver en politik där vi arbetar för en kraftig minskning av 

antalet flygresor. 

 

Ägandet i Kristianstad Airport AB medför varje år höga kostnader i kronor räknat för 

Hässleholms kommun. Det lär inte bli bättre med Corona-pandemin. Bolaget har varit en 

förlustaffär för kommunen. Så sent som i november förra året beslutade kommunen om ett 

extra ekonomiskt stöd för att rädda bolagets dåliga ekonomi. Staten subventionerar också 

flygplatsen. Hässleholms kommun borde avveckla sitt ägande i bolaget.  

 

I klimatkrisens tid vill Miljöpartiet att den negativa miljöpåverkan som sker vid resor 

med flyg behöver minska kraftigt. Nackdelarna med att deläga Kristianstads flygplats 

överstiger fördelarna med stor måtta. Staten borde prioritera underhåll av järnvägen och 

byggnation av dubbelspår mellan Lund och Hässleholm, inte minst för att bättre nå Kastrup, 

istället för att subventionera ohållbara flygplatser. Kommunen borde jobba med 

beteendepåverkan så att fler kommuninvånare reser och förflyttar sig på ett mer klimatvänligt 

sätt.  

 

I regionpolitiken har MP tagit ställning för att regionen inte ska betala ut något stöd till 

flygplatsen framöver. Stödet föreslås istället omvandlas till ett slags innovationsstöd. 

Hässleholm kunde göra på samma sätt och rikta stödet som årligen betalas till flygplatsen till 

att istället utveckla miljövänliga transport- och resealternativ.  

  

Vi yrkar att kommunfullmäktige beslutar om att 

- Kommunen så fort som möjligt avvecklar sitt ägandeskap i Kristianstad Airport AB.  

 

 

Hässleholm, maj 2020 

Dolores Öhman (MP) och Arberesha Sabani (MP) 


